
  

 

 Referat  bestyrelsesmøde. 

Tirsdag den 3. september kl. 17.00 – 19.00. Vi holder mødet på Hjørring UngdomsCenter, Norgesvej 6 

1. Velkommen til det nye års bestyrelsesarbejde. 

Trine Ihlow og Steen Rubæk vil indlede mødet med en orientering om hvordan TF 

afdelingen og Kløver arbejder med ”Skoledagens organisering”  

 

Trine orienterede om arbejdet. 

 

2. Udarbejdelse af overordnet arbejdsplan for HjørringSkolens bestyrelse 

Udkast til arbejdsplan er vedlagt som bilag. 

 

Det vedlagte bilag er fint og kan løbende tilrettes. Dog er der enkelte rettelser, det 

tilrettede dokument fremsendes sammen med referat. 

 

Bestyrelsens mødeplan for skoleåret 2019/2020 

 

Tirsdag den 3.september. Hjørring UngdomsCenter, Norgesvej 6 

Tirsdag den 22. oktober ADHD afdelingen 

Torsdag den 28. november K klasserne Højene 

Onsdag den 29. januar OK afdelingen Muldbjerg 

Mandag den 9. marts STL klasserne Lundergård 

Onsdag den 13.maj  Hjørring UngdomsCenter Norgesvej 6 

Tirsdag den 9. juni  Hjørring UngdomsCenter Norgesvej 6 

 

Vi har afholdt møderne fra kl. 17.00 – 19.00  

 

Datoer ligger fast men der tages på næste møde stilling til mødetid. 

 

3. Økonomi: Regnskab og budgetopfølgning 

Bestyrelsen har besluttet at regnskab og budgetopfølgning forelægges bestyrelsen til 

orientering på alle møder. 

Administrativ leder Annie Jellesmark deltager i behandling af punktet. 

 

Bestyrelsen blev orienteret om det forventede årsresultat, samt de forhold der ligger bag de 

enkelte afdelingers tal.  

 



  

4. Udarbejdelse af høringssvar til ”Styrelsesvedtægt for folkeskoleområdet i Hjørring 

Kommune 2019” 

Vedlagt som bilag: 

Høringsbrev 

Notat om udkast til ”Styrelsesvedtægt for folkeskoleområdet i Hjørring kommune 2019” og 

bilag hertil. 

Bilag 1 – Udkast til styrelsesvedtægt for folkeskoleområdet i Hjørring Kommune 2019” 

Bilag 2- ”Udkast til bilag til Styrelsesvedtægt for folkeskoleområdet i Hjørring Kommune” 

Bilag 3 – Lov 2019-05-07 nr. 564 om ændring af lov om folkerskolen. 

 

Til høringssvaret er vi endvidere af forvaltningen forespurgt om at vi forholder os til 

følgende: 

I forbindelse med høringen har jeg aftalt med Administration- og Udviklingschef Mette Lærke Bräuner, at 

jeg gerne må oplyse jer om, at bestyrelsen for Hjørring Skolen kan vælge at benytte lejligheden til at 

angive i sit høringssvar, hvad Hjørring Skolen fremover ønsker at kaldes.  

Den 5. oktober 2015 blev Hjørring Specialskole navngivet Hjørring Skolen af Børne-, Skole- og Uddannelsesudvalget 
på baggrund af ansøgning om navneændring fra bestyrelsen for Hjørring Specialskole. Jeg har imidlertid erfaret, at 
der siden hen har floreret flere forskellige stavninger af skolens navn. I Hjørring Skolens egen folder om Hjørring 
Skolen (http://www.e-pages.dk/vendia/14/html5/) omtales skolen f.eks. HjørringSkolen, hvilket jeg kan forstå på 
min konsulentkollega Mette Thomsen er baseret på en ledelsesbeslutning på Hjørring Skolen.   

Jeg tænker, at det vil være optimalt, hvis Hjørring Skolen konsekvent omtales på samme måde i diverse 

materialer og på hjemmesider osv., hvorfor bestyrelsen for Hjørring Skolen kan overveje, om den i sit 

høringssvar om udkast til ”Styrelsesvedtægt for folkeskoleområdet i Hjørring Kommune 2019” også vil 

angive over Børne-, Fritids- og Undervisningsudvalget, hvad skolen fremover ønsker at kaldes. Er det 

f.eks. Hjørring Skolen, Hjørringskolen eller HjørringSkolen.  

Børne-, Fritids- og Undervisningsudvalget har kompetencen til at navngive skoler i skolevæsenet i 

Hjørring Kommune, hvorfor udvalget vil kunne behandle en evt. ansøgning om at få foretaget en mindre 

navneændring sammen med de input, der kommer til selve høringstemaerne i sagen om udkast til 

”Styrelsesvedtægt for folkeskoleområdet i Hjørring Kommune 2019” og bilag hertil.. 

HjørringSkolens bestyrelse anbefaler Scenarium C: Hver enkelt forældrerepræsentant i 

skolebestyrelserne vælger selv, om vedkommende ønsker at vælges for en 2- årig eller 4 – årig 

periode.  

Der var en grundig drøftelse af punktet og der var enighed om at bestyrelsen også kan se gode ting 

i de 2 øvrige forslag. 

Bestyrelsen bakker op om forslag til ændring af af bestemmelserne i paragraf 14. Det er forhold 

som har været gældende praksis i den nuværende bestyrelse. 

Bestyrelsen skal tage stilling til HjørringSkolens navn og det bliver fra d.d. Hjørringskolen.  

http://www.e-pages.dk/vendia/14/html5/


  

 

 

 

5. Opfølgning på de afsluttende prøver i maj/juni 2019, samt elevernes uddannelsesvalg 

- Antal elever det gik til afsluttende prøver 

- Prøveresultater 

- Valg efter 9. og 10. klasse. 

Kort orientering til bestyrelsen. 

 

Punktet blev udsat til kommende møde. 

 

6. HjørringSkolens videre arbejde med Ungestrategien 

Bestyrelsen orienteres om ansættelse af karrierelæringsvejledet og praktikkoordinator ved 

Hjørring UngdomsCenter og HjørringSkolen. 

Endvidere en kort orientering om hvordan vi planlægger det fremadrettede arbejde. 

 

Charlotte Højgaard Hansen er ansat i stillingen, hun er startet på jobbet den 2/9. Daglig 

leder Michael Jensen og Steen Rubæk. 

Hun har startet i jobbet med at besøge de enkelte afdelinger og vi forventer at hun deltager 

i bestyrelsesmødet den 28/11, med et kort oplæg om hendes funktioner. 

 

 

7. Orientering om arbejdet med forældrearrangement. 

Arbejdsgruppen har været samlet og planlægger at afholde arrangementet den 22 oktober 

kl. 19.00 – 20.30. 

Invitationen vi på mødet blive forelagt bestyrelses til kommentering og evt. rettelser. 

 

Udkastet blev drøftet og revideret, Sarah og Anni fik til opgave at leve den endelige 

invitation. 

Invitationen vedlagt referatet, gør endelig masser af reklame. 

 

8. Serviceniveau på taxakørsel. 

Kort gennemgang af det serviceniveau Hjørring Kommune har på taxakørsel. 

 

Serviceniveau for Taxa kørsel blev gennemgået sammen med talmaterialet, 

udgangspunktet var tendenser i de seneste års økonomiske udvikling. Det blev besluttet at 

vi på et senere bestyrelsesmøde tager punktet på igen.  

 



  

 

9. Orientering 

 Elever Intet 

 Bestyrelse: Det blev spurgt til hvordan beslutningen om hvilket firma der anvendes 

til skolefotografering bliver taget. 

 Ledelsen 

10. EVT: 

. 

Anni kontakter Park og Vej omkring tilkørselsvejen ind til Muldbjerg. 

 

Punkter til kommende møde: 

 Ny tildelingsmodel og arbejdet omkring denne. 

 Orientering om skolefoto i Hjørringskolen. 

 

 

Anni Stilling 


